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§1 

Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till sam-

manträdet. 

 

§2  

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§3 

Fastställande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§4 

Val av justerare och dag för justering. 

Till justering av dagens protokoll utsågs Sievert Balkeståhl och 

Mats Hellberg. Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas 

vid nästa sammanträde den 18/10 2017. 

 

§ 5 

Besök av Johan Andersson, Eva Jungstedt Pilestål och Tove 

Nilsson från stadsdelsförvaltningens kansliavdelning. 

Johan och Eva som båda är utredare berättade kort om sina upp-

drag som mycket handlar om att besvara remisser och motioner 

av övergripande art.  De ärenden som kommer in skickas till rå-

dets sekreterare som vidarebefordrar till rådet de frågor som rådet 

kan vara intresserade av att lämna synpunkter på innan ärendet 

behandlas i nämnden. Tove Nilsson är nämndsekreterare och 

skickar bl.a. ut föredragningslistan med ärendena inför nämnd-

mötena till rådets ledamöter samt ser till att nämnden får rådens 

protokoll.  

 

 

§6 

Rapporter 

a. Rapporter från förvaltningen 

Akalla vård- och omsorgsboende återgår i kommunal regi fr.o.m. 

1 oktober. Övertagandet har förberetts under sista månaderna och 

beräknas gå smidigt och planenligt. 

 

De boende i Rinkeby vård- och omsorgsboende har flyttat över 

till en nyrenoverad del beläget i huset bredvid det där det tidigare 

låg. Boendet innehåller nu sexton platser och flera står i dagsläget 

tomma. 
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Renoveringen av badrummen i Kista vård- och omsorgsboende är 

förlängd pga. att ett fel uppdagats i rörsystemet i de nyrenoverade 

lägenheterna på demensboendet. Detta måste åtgärdas och de bo-

ende som är evakuerade till ett annat hus får bo kvar där till dess 

åtgärderna är klara vilket beräknas till februari 2018. 

  

Äldreomsorgen i stadsdelsområdet ska i samverkan med kultur-

förvaltningen under hösten arbeta med ett projekt som handlar 

om kulturens betydelse i vård och omsorg. Syftet är att öka kun-

skapen om hur musik kan fungera som ett verktyg i vårdpersona-

lens dagliga omvårdnadsarbete. 

  

Vårdpersonalen inom äldreomsorgen ska också under hösten ge-

nomgå en utbildning om jämställdhet och mänskliga rättigheter. 

 

Nya IT-utbildningar för äldre kommer att genomföras under hös-

ten. 

 

b. Statistikuppgifter beslut och domar 

 Statistikuppgifter har lämnats ut till rådet före sammanträdet. 

 

§7 

Ärenden till nästa nämndsammanträde samt inkomna remis-

ser och motioner 

Sievert gick igenom några av de ärenden som tas upp på nästa 

nämndsammanträde. 

 

I översiktsplanen för Stockholms stad framgår att befolkningen i 

Rinkeby-Kista 2025 beräknas ha ökat från 49.000 personer till 

64.000.  Förvaltningen vidhåller att Husby och Akalla hålls isär 

då förutsättningarna för dessa stadsdelar är olika. Flera kommu-

nala verksamheter finns och planeras i Husby medan planerna för 

Akalla är vaga. 

 

 

§8 

Lokalfrågor för öppna mötesplatser 

Kerstin Illervik tog åter upp problemet med att PRO Kista inte 

har någon egentlig lokal för möten och aktiviteter. 

  

I Rinkeby har programmet för hösten utarbetats och är klart. 

Inget speciellt fanns att rapportera från Husby och Akalla. 

 

Sievert undrar vad som hänt de redovisningar föreningarna har 

gjort på förvaltningens begäran om de aktiviteter som har bedri-

vits och planeras under året samt redovisningar över utgifter. 

Frågan tas med tillbaka till förvaltningen då Aila inte kan besvara 

den 
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§9 

Övriga frågor 

Sievert informerar om det möte om Järvafältets framtid som äger 

rum i Husby Konsthall lördag 16/9 kl. 13.00. 

 

Rådet undrar hur långt arbetet med  den planerade foldern med 

information om pensionärsrådet kommit. Ledamöterna blev foto-

graferade i juni för detta ändamål. Foldern ska utarbetas i samar-

bete med en folder för rådet för funktionshinderfrågor nu under 

hösten. Rådet kommer att få att lämna synpunkter på ett förslag 

vid senare tillfälle. 

 

Båda råden ska den 26/10 träffa stadsdelsnämnden och få ställa 

frågor. Frågorna skickas i förväg till rådets sekreterare senast den 

29/9. 

 

Efter sammanträdets slut ska den Öppna mötesplatsen i Husby ta 

emot ett studiebesök från fritidscentret Tellus bestående av deras 

förtroenderåd samt två chefer. 

 

§10 

Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde äger rum onsdagen den 18 oktober kl. 10:00 i 

förvaltningshuset. 

 

§12 

Avslutning 

Ordförande Sievert Balkeståhl tackade alla och avslutade mötet. 


